
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 43

I svar på SAU alm. del – spørgsmål 681 svarer ministeren, at: ”(…) indførelsen af den

foreslåede lagerbeskatning af selskabers ejendomsavancer ikke vil have nævneværdig

effekt for andelsboligernes værdi, der er opgjort på baggrund af en valuarvurdering fore-

taget før 1. juli 2020.” Vil ministeren redegøre for, hvor mange andelsboliger, der ikke har

en valuarvurdering fra før 1. juli 2020, og hvor mange andelshavere, der derfor potentielt

kan blive berørt af faldet af boligværdier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand
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